
RG.0012.2.2014 

 

Protokół Nr 2/14 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 22 grudnia 2014 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1102 a zakończyła o 1206. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodnicząca Komisji Marzena 

Garbacz, która powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne 

na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad ( na 5 

Członków Komisji obecnych było 4). Lista obecności znajduje się w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla radnych 

przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Komisja ustaliła następujące propozycje wysokości diet dla radnych: 

 

Radny Dariusz Smolarek zaproponował poniższe stawki diet: 

1) Dieta dla radnych  za udział w sesji – 220 zł. 

 

2) Dieta dla przewodniczących  stałych i doraźnych  komisji   rady gminy  za 

udział  w posiedzeniach komisji - 240 zł. 

 



3). Dieta dla zastępców przewodniczących stałych i doraźnych komisji rady 

gminy w przypadku prowadzenia komisji - 220 zł. 

 

4) Dieta dla członków komisji stałych oraz komisji doraźnych za udział w 

posiedzeniach komisji - 160 zł. 

 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz zaproponowała utrzymać wszystkie 

diety radnych na dotychczasowym poziomie. 

Przewodnicząca Komisji  poddała pod głosowanie zgłoszone dwie propozycje. 

Za propozycjami radnego Dariusza Smolarka głosowało 2 radnych. 

Za propozycją Przewodniczącej Komisji głosowało 2 radnych. 

Komisja nie rozstrzygnęła wysokości stawek diet dla radnych. 

 

Ad. IV/2. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla 

Przewodniczącego Rady Gminy przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa 

Marynowska. 

Radny Dariusz Smolarek zaproponował dietę w formie ryczałtu dla 

Przewodniczącego Rady Gminy w wysokości 1320 zł. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz zaproponowała utrzymać 

obowiązującą dietę w kwocie – 1300 zł. 

W głosowaniu za propozycją radnego Dariusza Smolarka głosowało 2 radnych. 

Za propozycją Przewodniczącej Komisji głosowało 2 radnych. 

Komisja nie rozstrzygnęła wysokości diety dla Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Ad. IV/3. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa 

Marynowska.  

Radny Dariusz Smolarek zaproponował dietę dla Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy za udział w sesji w kwocie 270 zł, a w przypadku prowadzenia sesji     

440 zł. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz zaproponowała utrzymać 

obowiązującą dietę dla Wiceprzewodniczącego Rady Gminy za udział w sesji w 

kwocie 250 zł, a w przypadku prowadzenia sesji 400 zł. 

 

W głosowaniu za propozycją radnego Dariusza Smolarka głosowało 2 radnych. 

Za propozycją Przewodniczącej Komisji głosowało 2 radnych. 

Komisja nie rozstrzygnęła wysokości diety dla Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy. 

 

 

 



Ad. IV/4. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy przedstawiła 

i omówiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

Komisja w toku dyskusji ustaliła następujące propozycje składników 

wynagrodzenia Wójta. 

 

Radny Dariusz Smolarek zaproponował poniższe składniki wynagrodzenia 

Wójta Gminy: 

1). Wynagrodzenie zasadnicze – 5400 zł  

2). Dodatek funkcyjny – 1700 zł   

3). Dodatek specjalny w wysokości 25% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego – 1775 zł   

4). Dodatek za wieloletnią pracę 20% wynagrodzenia zasadniczego – 1080 zł. 

 Razem wynagrodzenie Wójta – 9.955 zł. 

 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz zaproponowała utrzymać 

obowiązujące składniki wynagrodzenia Wójta Gminy tj.: 

1). Wynagrodzenie zasadnicze – 5200 zł  

2). Dodatek funkcyjny – 1600 zł   

3). Dodatek specjalny w wysokości 25% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego – 1700 zł   

4). Dodatek za wieloletnią pracę 20% wynagrodzenia zasadniczego – 1040 zł. 

 Razem wynagrodzenie Wójta – 9.540 zł. 

 

W głosowaniu za propozycją radnego Dariusza Smolarka głosowało 2 radnych. 

Za propozycją Przewodniczącej Komisji głosowało 2 radnych. 

Komisja nie rozstrzygnęła wysokości składników wynagrodzenia Wójta Gminy. 

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia zasad przysługiwania diet 

przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki pomocniczej Gminy 

Radomyśl nad Sanem przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Ewa 

Marynowska.  

Radny Dariusz Smolarek zaproponował dietę kwartalną dla przewodniczącego 

organu  wykonawczego jednostki pomocniczej Gminy Radomyśl nad Sanem w 

kwocie 450 zł. 

W głosowaniu powyższą propozycję dot. wysokości diety kwartalnej przyjęto 

jednogłośnie – 4 głosy „za”. 

 

Sekretarz poinformowała, że Wójt zaproponował wykreślenie w projekcie 

uchwały §2 o treści: 



„Ustala się, że wysokość otrzymanej diety kwartalnej będzie obniżona za każda 

nieobecność na sesji lub naradzie sołtysów (odbywających się w danym 

kwartale) o 20 % kwoty określonej w §1.” 

Po dyskusji Komisja postanowiła pozostawić ten zapis w projekcie uchwały – w 

głosowaniu za tą propozycją głosowało 4 radnych – jednogłośnie.  

 

Ad.IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 

Szeliga. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za” 

– jednogłośnie. 

 

Ad.IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  zmian w uchwale budżetowej na 2014 

rok przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Projekt uchwały Komisja pozytywnie zaopiniowała w głosowaniu  – 4 głosy 

„za” – jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Spraw bieżących, wolnych wniosków i zapytań nie było. 
 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 

   

            Przewodnicząca Komisji 

 

                            Marzena Garbacz 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 

Piotr Chodur 
 


